
Točka 3: Anketa o ispitivanju javnog mnijenja o potrebama za završenim studentima iz 

područja informacijskih tehnologija 

 

Predsjednik povjerenstva, doc. dr. sc. Tomislav Rudec obrazložio je da fakultetu trenutno 

trebaju podaci o potražnji IT tvrtki po pitanju završenih studenata elektrotehnike i računarstva. 

Također, ispitivanje javnog mnijenja obavilo bi se anketom za subjekte privrede, tj. 

poslodavce. Anketa je na sastanku nakon rasprave promijenjena te na kraju jednoglasno 

prihvaćena u konačnom obliku koji je nastao nakon rasprave. 

 


